

Date: 4/12/2022

Ref: BLDN-BS-HA-22-088



التاريخ: 2022/12/4م

رقم المرجع: BLDN-BS-HA-22-088

Mr. Nasser Abdullah Al Abdul Ghani

Market Operations Department

Qatar Stock Exchange

Doha - Qatar

Sub: Baladna Q.P.S.C Extraordinary General

Assembly Meeting Results

السيد / ناصر عبد الله العبد الغني المحترم،

مدير إدارة عمليات السوق

بورصة قطر

الدوحة - قطر

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير

العادية لشركة بلدنا ش.م.ع.ق

Greetings,

With reference to the abovementioned subject, kindly be advised that Baladna QPSC has held its Extraordinary General Assembly Meeting (EGM) today Sunday, December 4, 2022 at 5:30PM in person, at the E18HTEEN Tower (35th floor)- Lusail City-Doha, and online through "Zoom" application.

The following is a summary of the results and EGM resolutions:

1. Approved by a majority vote, the acquisition of 75% of E-Life Detergent Factory WLL, by Baladna Food Industries WLL a fully owned subsidiary of Baladna Q.P.S.C., for a value of QAR 13,840,000, after obtaining all the approvals that might be required.
2. Authorize the Chairman of the Board of Directors, or whomever he delegate, to adopt any decision or take any action that may be necessary to implement the acquisition decision, including but not limited to, apply for the required approvals from the Ministry of Commerce and Industry and Qatar Financial Markets Authority, amend and sign the memorandum of association of the acquired company, review the Ministry of Justice, the Ministry of Commerce and Industry and any other competent authority in the State of Qatar and submit and sign any necessary documents related to the acquisition.

Best regards,

Hassan Morad Agha

Board Secretary



تحية طيبة وبعد،

بالإشارة للموضوع أعلاه نود ان نعلم سيادتكم الى انه تم إنعقاد إجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة بلدنا ش.م.ع.ق في تمام الساعة الخامسة والنصف من مساء يوم الأحد الموافق 4 ديسمبر 2022م بحضور شخصي الى البرج (18) - الطابق 35 - مدينة لوسيل - الدوحة وكذلك من خلال تطبيق الزوم.

وفيما يلي قرارات إجتماع الجمعية العامة غير العادية:

1. وافقت الجمعية العامة غير العادية بتصويت الأغلبية على استحواذ شركة بلدنا للصناعات الغذائية ذ.م.م المملوكة بالكامل لشركة بلدنا ش.م.ع.ق على نسبة 75% من شركة اي لايف ديترجنت فاكتوري ذ.م.م، بقيمة 13,840,000 ريالاً قطرياً. وذلك بعد الحصول على جميع الموافقات التي قد تكون مطلوبة.
2. تفويض السيد رئيس مجلس الإدارة، او من يفوضه، من أجل اعتماد أي قرار أو اتخاذ أي إجراء قد يكون ضرورياً لتنفيذ قرار الاستحواذ، على سبيل المثال لا الحصر، التقدم بطلب للحصول على الموافقات المطلوبة من وزارة التجارة والصناعة، وهيئة قطر للأسواق المالية، وتعديل عقد تأسيس الشركة المستحوذ عليها والتوقيع عليه، ومراجعة وزارة العدل، ووزارة التجارة والصناعة وأي سلطة مختصة أخرى في دولة قطر وتقديم أي وثائق ضرورية خاصة بعملية الاستحواذ والتوقيع عليها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

حسان مراد آغا

امین سر مجلس الإدارة

Baladna Q.P.S.C.

North Road, Exit 44, Umm Al-Hawaya Area, Al Khor & Al-Thakhira
T: (+974) 4035 8888 | P.O. Box: 3382, Doha, Qatar
C.R: 140310 | Capital: 1,901,000,000 QAR Fully Paid
info@baladna.com

بلدنا ش.م.ع.ق.

طريق الشمال، مخرج ٤٤، أم الحوايا، الخور والذخيرية
ت: ٤٠٣٥ ٨٨٨٨ (+٩٧٤) | ص.ب: ٣٣٨٢، الدوحة، قطر
سجل تجاري: ١٤٠٣١٠ | رأس المال: ١,٩٠١,٠٠٠,٠٠٠ ر.ق. مدفوع بالكامل
info@baladna.com